
Referat fra grundejerforeningsmøde Bestyrelsesmøde den 7. oktober 2014 

  

Fremmødt: Margit – Berit – Peter - Morten - Anette 

Afbud: Britta - Egon 

 

1. Økonomi 

Det ser fornuftigt ud på kontoen. 

 

2. Beplantning ved stien 

Der er rigtig meget ukrudt som skal fjernes inden der kan plantes, dette vil kræve en 

meget grundig fræsning. Ydermere vil det være et enormt stort arbejde at holde 

nye planter nogenlunde ukrudtsfrie indtil det nye rodnet er dannet. Derfor besluttes 

at vi ikke vil plante nyt. DOG skal de nuværende hyben klippes grundigt ned og der 

skal generelt ”ryddes” OP omkring trappen. Dette vil finde sted lørdag den 8. 

november kl. 10 (man må meget gerne møde op og hjælpe). 

 

3. Snehegn 

Peter vil aftale at Keld taler med Søren som han plejer. Snehegn opsættes (hvis vi 

får lov) fredag den 14. november kl. 15. 

 

4. Aktivitet i efterårsferien/juletræ 

Lørdag den 18. oktober laver vi morgenmad i bålhytten. Se indbydelse på 

hjemmesiden. Denne omdeles naturligvis til husstande som ikke er tilmeldt vores 

adviseringssystem. 

Juletræet tændes søndag den 30. november kl. 15. 

 

5. Foredrag/andre forslag til vinteraktivitet 

Banko i maskinhallen mandag den 17. november. Foruden almindelig bankospil 

sælges også amerikansk lotteri. Indbydelse kommer snarest. 

For et beskedent beløb kan der købes franskbrødsmadder, kaffe, øl/vand og kage. 

 

6. EVT 

Der er mange gratis ture i området som vi kan reklamere for på vores hjemmeside. 

Dette vil vi forsøge at gøre fremadrettet. OBS der er observeret rådyr på Hybenvej, 

de krydser vejen præcis der hvor der lige er fældet en del. Vær opmærksom. 

Vores havemand slår ”kælkebakken” den sidste gang han slår græsset. 

 

7. Næste møde 

Tirsdag den 13. januar 2015 hos Berit (Punkter: Foredrag, fastelavn, nytårstaffel). 


